
   Program 17. zasedání zastupitelstva MČ Opava – Suché Lazce 
konaného dne 03. 12. 2024 v 18:15 hod.

1/17 Zahájení zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
2/17 Schválení programu zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
3/17 Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatelky ze zasedání zastupitelstva MČ Suché 

Lazce
4/17 Kontrola usnesení z posledního zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce ze dne 

21. 11. 2024
5/17    Zpráva starosty o činnosti obce
6/17 Schválení dotace pro DČOV
7/17 Různé

Závěr

Přítomni dle prezenční listiny: 9
 
1 / 16 Zahájení zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce

- Starosta  obce  zahájil  zasedání  zastupitelstva  MČ  Suché  Lazce  ve  smyslu  §  92 
odstavce 1 zákona číslo 128/2000 Sbírky, o obcích a v souladu s článkem 9 odstavce 
1  Jednacího  řádu  Zastupitelstva  statutárního  města  Opavy  zahájil  17.  zasedání 
Zastupitelstva  městské  části  Opava  –  Suché  Lazce.  V souladu  s  §  93  odstavce  
1 zákona o obcích informoval o místě, době a navrženém programu připravovaného 
zasedání zastupitelstva, a to vyvěšením na úřední desce městské části Opava – Suché 
Lazce, tj. v zákonné lhůtě před zasedáním zastupitelstva, která činí 7 dnů.

- Taktéž konstatoval,  že  na dnešním zasedání nejsou přítomni – Josef Doboš (řádně 
omluven), a David Vícha (řádně omluven). Konstatoval, že se jedná o řádné zasedání 
zastupitelstva,  které  bylo  svoláno  a  vyhlášeno  dle  Jednacího  řádu  Zastupitelstva 
statutárního města Opavy. 

- Dále starosta informoval, že zastupitelstvo bude nahráváno jako audio záznam, který 
bude umístěn na webových stránkách městské části Opava – Suché Lazce.

- Pokud  subjekt  údajů,  tj.  fyzická  osoba,  k níž  se  osobní  údaje  vztahují,  žádá  o 
vypuštění  osobních a  citlivých údajů  dle  zákona o ochraně  osobních údajů,  nechť 
uplatní své právo dle poučení starosty obce před zahájením zastupitelstva. 

- Zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

2 / 17 Schválení programu zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
- Starosta vyzval zastupitele ke schválení programu zasedání zastupitelstva MČ Suché 

Lazce. 
-
- Zastupitelé souhlasí: 9, zdržel se: 0, nesouhlasí: 0

3 /17 Volba ověřovatelů a zapisovatelky zápisu ze zasedání zastupitelstva 
MČ Suché Lazce

- Zápisem byla pověřena pí Zuzana Kubicová
- Ověřovateli byli zvoleni Mgr. Jiří Friedel a Bc. Aleš Žídek
- Zastupitelé souhlasí: 9, zdržel se: 0, nesouhlasí: 0

4 / 16 Kontrola usnesení ze dne 21. 11. 2024



- Starosta obce informoval zastupitele o plnění usnesení ze dne 21. 11. 2024. Usnesení 
je průběžně plněno.

- Zastupitelé berou na vědomí Pro 9, proti 0, zdržel se 0

5 / 17 Zpráva starosty o chodu obce.
- Starosta obce informoval, že byla schválena změna č.3 územního plánu města Opavy, 

kde byly schváleny všechny změny, která městská část Suché Lazce navrhla.
- Starosta sdělil, že byly schváleny nové stavební parcely, zrušení sportovního areálu na 

ulici  Sedlická,  vytvoření nové zeleně od zemědělského družstva až po bytovku na 
Přerovecké 1A.

- Starosta poděkoval všem, kteří se podíleli na rozsvícení vánočního stromečku. 
- Starosta poděkoval paní ředitelce ZŠ a MŠ Opava – Suché Lazce, že s dětmi vytvořili 

ozdoby na vánoční stromeček. A dále poděkoval všem, kdo se na zdobení podíleli, a to 
paní Darině Vaškové, Tomáši Vaškovi, Ing. Václavu Skuplíkovi a Ing. Petru Žůrkovi.

- Starosta sdělil, že akce rozsvícení vánočního stromečku se velmi povedla, i když bylo 
více akcí pořádaných ve stejný čas v Opavě a okolí.

- Mgr. Jiří Friedel se dotázal na anděla před obecním úřadem, zda nepůjde lépe natočit, 
ať lze rozeznat, že se jedná o anděla. 

- Starosta sdělil, že provede nápravu a dekoraci upraví.
- Ing.  Václav  Skuplík  se  dotázal,  zda  se  bude  zajištovat  posyp  na  zimní  úpravu 

chodníků.
- Starosta  sdělil,  že  posyp je zajištěn a v tomto týdnu jej  dovezou Technické  služby 

Opava a.s.
- Starosta sdělil, že jsme nachystáni na zimní úpravu, traktor bude v tomto týdnu po 

servisní prohlídce.
- Starosta vyzval zastupitele, aby vzali zprávu starosty na vědomí.
- Zastupitelé berou na vědomí: Pro 8, proti 0, zdržel se 0

6 / 17 Schválení dotace pro DČOV
- Starosta zaslal informace zastupitelům mailem.
- Starosta sdělil, že by byl rád, kdyby se tento bod stihnul ještě v letošním roce. Jedná se 

o dotaci na domovní čističky odpadních vod pro občany, kteří se nemohou připojit do 
splaškové kanalizace. 

- Starosta sdělil, že se jedná o dotaci pro pana Tomana a pro pana Adamce.
- Starosta informoval, že danou záležitost konzultoval jak s právním oddělením, tak s 

finančním oddělením a shodli se všichni na tom, že nejlepší řešení v této situaci je 
poskytnutí účelového daru na pořízení DČOV. S ohledem, že vyúčtování dané dotace 
by mohlo být komplikovanější, pokud by daná žádost o finanční prostředky nemusela 
korespondovat s rokem pořízení této DČOV, tak je efektivnější poskytnout účelový 
dar, který je ve smlouvě přesně specifikován. Neprokazuje se vyúčtování dotace, ale 
při podání žádosti máme v podmínkách, že musí dodat kolaudační souhlas. Získáváme 
tedy důkaz, že DČOV mají pořízenou. Podmínky pro žádosti o dotace na DČOV jsou: 
občané musí mít trvalé  bydliště  v k.ú Suché Lazce,  nemají  možnost  se připojit  na 
splaškovou kanalizaci a mají stanovisko odboru životního prostředí, že DČOV může 
být využívána a je funkční. 

- Starosta  sdělil,  že  v příštím  roce  předpokládá,  že  se  proplatí  další  tři  žádosti  pro 
DČOV.

- Starosta vyzval zastupitele ke schválení účelového daru pro DČOV pro pana Tomana 
pro pana Adamce

- Zastupitelé souhlasí: Pro 9, proti 0, zdržel se 0



7/16 Různé
- Mgr. Jiří Friedel se dotázal, zda se plánuje nákup nových lednic do kulturního zařízení 

obce.
- Starosta sdělil, že prosklená lednice se bude pořizovat ještě v letošním roce a v příštím 

roce se koupí i druhá lednice do kulturního zařízení.
- Mgr.  Jiří  Friedel  sdělil,  že  když se pořádá akce v kulturním zařízení  a  používá se 

myčka nádobí, kondenzuje voda na sociálním zařízení, které je hned vedle kuchyně.
- Starosta sdělil, že vzduchotechniku bude opravovat pan Marek Adamčík a požádá ho, 

aby navrhl řešení jak tuto situaci řešit.
- Mgr. Jiří Friedel se dotázal, zda je možné umístit na sociální zařízení větší koše.
- Starosta sdělil, že zajistí větší koše na sociální zařízení.
- Starosta sdělil, že toto bylo poslední zastupitelstvo v tomto roce.
- Starosta pozval všechny na Obecní ples, který se bude konat v pátek 24. 1. 2025 v sále 

Hostince u Baly.

- Zastupitelé souhlasí: Pro 9, proti 0, zdržel se 0

← Závěr

← Mgr. Jiří Friedel                                          Bc. Aleš Žídek

 



U S N E S E N Í
17. zasedání Zastupitelstva městské části Suché Lazce

konaného dne 03. 12. 2024 v 18:15 hodin
v místo konání, Přerovecká 129/68, Suché Lazce

1/17 ZMČ 24 Zahájení zasedání zastupitelstva 

2/17 ZMČ 24 Schválení programu zasedání zastupitelstva městské části
Zastupitelstvo městské části
1. schvaluje
Program zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
Výsledek hlasování: 
Pro:9, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0
Usnesení: PŘIJATO

3/17 ZMČ 24 Volba ověřovatelů a zapisovatelky zápisu
Zastupitelstvo městské části
1. volí
Zapisovatelku zápisu pí Zuzanu Kubicovou ze zasedání
zastupitelstva městské části konaného dne 03. 12. 2024
a ověřovatelé
a) Mgr. Jiřího Friedla
b) Bc. Aleše Žídka 
Výsledek hlasování: 
Pro: 9, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0
Usnesení: PŘIJATO

4/17 ZMČ 24 Kontrola usnesení ze dne 21.11.2024
Zastupitelstvo městské části
1. Bere na vědomí
Kontrolu usnesení zastupitelstva MČ Suché Lazce ze dne 21. 11. 2024
Výsledek hlasování: 
Pro: 9 Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0 
Usnesení: PŘIJATO

5/17 ZMČ 24 Zpráva starosty o chodu obce
Zastupitelstvo městské části
1. Bere na vědomí
- Informace o změně územního plánu
- Poděkování všem, kteří se podíleli na rozsvícení stromečku
- Poděkování paní ředitelce
- Informace o dekoraci anděl
- Informace o zimní údržbě

Výsledek hlasování: 
Pro: 9, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0
Usnesení: PŘIJATO

6/17 ZMČ 24 Schválení dotace pro DČOV
Zastupitelstvo městské části
1. schvaluje



Účelový dar ve výši 60 000 Kč pro DČOV pro pana Adamce (PID 
MMOPP00JH02W) a pana Tomana (PID MMOPP00JH04M).
Výsledek hlasování: 
Pro:9, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se:0 
Usnesení: PŘIJATO

7/16 ZMČ 24 Různé

Zastupitelstvo městské části
1. Bere na vědomí
- Informace o nákupu nové lednice do kulturního zařízení
- Informace o kondenzaci vody z myčky v kulturním zařízení
-  Informaci o parkování na chodníku
- Pozvánka na Obecní ples

Usnesení: PŘIJATO

Závěr

Mgr. Petr Orieščík Ing. Václav Skuplík 
Starosta MČ Suché Lazce místostarosta MČ Suché Lazce
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